

ZINC SULFATE / SULFATE DE ZINC

MONOHYDRATE GRANULAR / GRANULAIRE MONOHYDRATE

GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS / ANALYSE MINIMALE GARANTIE

Sulfur (S) / Soufre (S) 17.50%

Zinc (Zn) (Actual) / Zinc (Zn) (Réel) 33.00%

Derived from / Dérivé de: Zinc Sulfate Monohydrate / Sulfate De Zinc Monohydrate

Registration Number 2024239M Fertilizers Act

Numéro d'enregistrement 2024239M Loi sur les engrais

Direction of Use:

Consult agronomist for proper recommendation on usage of this product. Usage rate may vary according to the area, climate, and crop to be treated.

Consultez un agronome pour obtenir des recommandations appropriées sur l'utilisation de ce produit. Le taux d'utilisation peut varier selon la zone, le climat et la culture à traiter.

Only for Use in Blended Fertilizers / Uniquement pour utilisation dans les engrais mélangés

This product should be used to correct soil and/or foliar deficiencies as determined by soil and/or tissue analysis.

Mode d'emploi: Ce produit doit être utilisé pour corriger les carences du sol et / ou du feuillage telles que déterminées par l'analyse du sol et / ou des tissus.

MFG. DATE / DATE DE FABRICATION _____

BATCH / LOT # LOT / N ° DE LOT _____

THERE IS NO SERVICE CONTRACT OF COMMERCIAL/ TRADE AND OR CONDITION IN RESPECT WITH THESE PRODUCTS, NOR ARE THERE ANY ARTICULATED WARRANTIES OTHER THAN ANY GUARANTEE ANALYSIS THAT MAY ACCOMPANY THE PRODUCT. THE BUYER IS SOLELY LIABLE FOR THE RISK TO PERSON AND PROPERTY IN THE USE, MANAGING OR STORING OF THE PRODUCT. SELLER'S LIABILITY IS LIMITED TO THE ACQUIRING PRICE, WITH THE WAIVER OF ANY SUPPLEMENTARY OR SIGNIFICANT DAMAGES THAT MAY BE CAUSED DUE TO THIS SALE.

IL N'Y A PAS DE CONTRAT DE SERVICE COMMERCIAL/COMMERCIAL NI DE CONDITION RELATIVE À CES PRODUITS, ET IL N'Y A AUCUNE GARANTIE ARTICULÉE SAUF LES GARANTIES D'ANALYSE QUI ACCOMPAGNE LE PRODUIT. L'ACHETEUR EST UNIQUEMENT RESPONSABLE DU RISQUE POUR LES PERSONNES ET LES BIENS LORS DE L'UTILISATION, DE LA GESTION OU DU STOCKAGE DU PRODUIT. LA RESPONSABILITÉ DU VENDEUR EST LIMITÉE AU PRIX D'ACQUISITION, AVEC LA RENONCIATION À TOUT DOMMAGE SUPPLÉMENTAIRE OU SIGNIFICATIF QUI PEUT ÊTRE CAUSÉ EN RAISON DE CETTE VENTE.

CAUTION:

THIS FERTILIZER CONTAINS ZINC AND SHOULD ONLY BE USED AS RECOMMENDED. IT MAY PROVE HARMFUL WHEN MISUSED.

CET ENGRAIS CONTIENT DU ZINC ET NE DOIT ÊTRE UTILISÉ QUE COMME RECOMMANDÉ. IL PEUT S'AVÉRER NOCIF EN CAS DE MAUVAISE UTILISATION.

HARMFUL IF SWALLOWED. DO NOT INHALE. KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

MISE EN GARDE: NOCIF EN CAS D'INGESTION. NE PAS INHALER. TENIR HORS DE PORTÉE DES ENFANTS

WEAR SUITABLE PROTECTIVE CLOTHING GLOVES AND EYES/ FACE PROTECTION. A REQUIREMENT FOR USERS TO WEAR A NIOSH APPROVED RESPIRATOR.

PORTER DES GANTS DE PROTECTION ADAPTÉS ET UNE PROTECTION DES YEUX / VISAGE. UNE OBLIGATION POUR LES UTILISATEURS DE PORTER UN RESPIRATEUR APPROUVÉ PAR NIOSH.

FIRST AID FOR EXPOSURE / PREMIERS SECOURS EN CAS D'EXPOSITION

- 1) SKIN – FLUSH WITH WATER AND WASH THOROUGHLY WITH SOAP AND WATER. / PEAU - RINCER À L'EAU ET LAVER SOIGNEUSEMENT AVEC DU SAVON ET DE L'EAU
- 2) EYES – RINSE IMMEDIATELY WITH PLENTY OF WATER AND SEEK MEDICAL ADVICE. / YEUX - RINCER IMMÉDIATEMENT AVEC BEAUCOUP D'EAU ET CONSULTER UN MÉDECIN.
- 3) INGESTION – IF SWALLOWED SEEK MEDICAL ADVICE IMMEDIATELY. / INGESTION - EN CAS D'INGESTION, CONSULTER IMMÉDIATEMENT UN MÉDECIN

IN ALL THE CASES OF UNEASINESS SEEK MEDICAL ADVICE IMMEDIATELY

DANS TOUS LES CAS D'INSUFFISANCE, CONSULTEZ IMMÉDIATEMENT UN MÉDECIN

EMERGENCY CONTACT / PERSONNE À CONTACTER EN CAS D'URGENCE: CHEMTREC (800) 424-9300



For Organic Use • OMRI.org

DISTRIBUTED AND GUARANTEED BY / DISTRIBUÉ ET GARANTI PAR:
ECOFUSION INC.

PO Box 251408. Plano, TX 75025 – 1408 (USA)

Tel: +1 (972) 403-7449 / Fax: +1 (214) 291-5348

Email: sales@ecofusion.net

- ☐ Net Wt. 50 lbs. (22.68 kgs) / Poids net. 50 livres (22.68 kilogrammes)
- ☐ Net Wt. 2645.54 lbs. (1200 kgs) / Poids net. 2645.54 livres (1200 kilogrammes)

IMPORTANT: This product contains a chemical (or chemicals) known to cause cancer and birth defects or other reproductive harm.

Information regarding the contents and levels of metals in this product is available on the internet at: <http://www.aapfco.org/metals.html>

IMPORTANT: ce produit contient un ou plusieurs produits chimiques connus pour provoquer le cancer et des anomalies congénitales ou d'autres troubles de la reproduction. Des informations concernant le contenu et les niveaux de métaux de ce produit sont disponibles sur Internet à l'adresse: <http://www.aapfco.org/metals.html>